



Protokoll 2023-05-22

- Art:** Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap
- Tid:** Måndagen den 22 maj 2023, kl 18:00
- Plats:** Klubbhuset
- Närvarande:** Helena Stenow, Johan Lidén, Håkan Larsson, Leo Mörtzell, Petter Isaksson, Nicklas Lindblad och Anders Nilsson.
- Frånvarande:** Anna Wiklund, Rickard Lundgren, Conny Andersson, Martin Mellqvist, och Marianne Sölvebrant.
- Adjungerad:** Björn Petersson

Dagordning

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning

Ordförande Johan Lidén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Dagordningen fastställdes.

§2 Justerare

Petter Isaksson valdes till justerare

§3 Föregående protokoll

Återkoppling från föregående protokoll:

- Vattenskoterutbildning pågår.
Efter diskussion kommer vi fram till att information bör gå ut till våra medlemmar att de som framför vattenskoter förväntas ha förarbevis. Johan tar fram förslag på skrivelse.
- Andrahandsuthyrningen.
För närvarande finns en till två platser att hyra ut och vi har en kö på ca 120 personer.

§4 Ärenden

a) Djupet i hamnen (Martin och Johan)

Bordläggs till nästa möte då Martin är frånvarande.

b) Semestertider på kansliet (Johan och Björn)

Björn kommer att vara ledig v 29-32. Styrelsen beslutar att hålla stängt dessa veckor, men att upprätta ett journalschema för akuta händelser. Utvärdering av stängning med journalschema kommer att utvärderas efter sommaren.

c) Seglarskolan, ledare (Johan)

Vi behöver fylla på med ledare och andra engagerade vuxna kring seglarskolan. Alla uppmanas att lobba för verksamheten.

d) Spången (Håkan)

Befintlig spång är dålig och vi diskuterar flera olika lösningar för att få den renoverad och ev med möjlighet att få till fler båtplatser. Nicklas har flera idéer och har ritat på förslag. Nicklas får i uppdrag att driva frågan och att tillsammans med Håkan, som första steg ta en kontakt med Jönköpings kommun som har ansvar för spången.

e) Taket på klubbhuset (Håkan)

Vi konstaterar att det inte är något överhängande problem med taket och vidtar inga åtgärder i år. Taket bör dock kontrolleras utvändigt och invändigt med 1-2 års intervall.

f) Arbetskväll 8/6

Styrelsen uppmanas att ta kontakt med råd och sektioner för att få in förslag på arbeten som behöver utföras på arbetskvällen. Förslag och idéer mailas till Marianne i styrelsen.

§5 Ekonomi

Frågan bordläggs då Conny är frånvarande.

För styrelsemötet i augusti planeras en halvårsredovisning och Johan kommer att bjuda in Susanne Sulander från e-balans.

§6 Arbetsråd och sektioner

Inget att rapportera.

§7 Inkomna skrivelser

Inga inkomna

§8 Övriga frågor

- Björn har beställt glass för försäljning
- Möjligheten att ha en ribbåt till förfogande som Nödbåt vid akuta händelser. En nyckel bör då finnas lättillgänglig och tänkt båt markerad som Nödbåt. Håkan får i uppdrag att i första hand stämna av förslaget med räddningstjänsten.
- Användningen av fölgebåtar/säkerhetsbåtar diskuteras och möjligheten att använda dem utanför klubbarrangerade aktiviteter.
- Björn informerar om att kabel kommer att dras mellan Gula huset och dieselpumpen, samt montering av taggsystem vid Gula huset. Det kommer även att dras en kabel till slipen.

§9 Fastställande av nästkommande styrelsemöten

28 augusti 18.00

§10 Avslutning

Johan tackade och förklarade mötet avslutat

Johan Lidén
Ordförande

Petter Isaksson
Justerare

Helena Stenow
Sekreterare